



## **TI-CERAMA™ COOKWARE LIFETIME WARRANTY**

Gotham Steel™ warrants that, for the original purchaser's entire lifetime, the Ti-Cerama™ Cookware won't have defects in material and workmanship if used only for regular household purposes. If the Ti-Cerama™ Cookware is found defective during this time, we will replace or repair the Ti-Cerama™ Cookware at our option.

To obtain the replacement or repair, send the product, your name, address, phone number, the nature of the issue with your Ti-Cerama™ Cookware, and \$9.95 for Processing & Handling (by check or money order) to EMSON®, 230 5th Avenue, Suite 800, New York, NY 10001. You may direct questions to the EMSON® Customer Service Department toll free number 800-423-4248. When you ship your product to us, make sure you can track your shipment and insurance, as we are not responsible for, and the Lifetime Warranty does not apply to, items lost or damaged in transit.

This warranty does not cover or apply to damage to Ti-Cerama™ Cookware that is the result of misuse, abuse, and heating beyond temperatures specified in the Ti-Cerama™ Cookware instructions, scratches or damages that is merely cosmetic or minor in that it does not significantly affect the performance of the Ti-Cerama™ Cookware. In addition, the Lifetime Warranty expressly excludes incidental and consequential damages of any kind whatsoever.



## **GARANTIE À VIE POUR LA BATTERIE DE CUISINE TI-CERAMA<sup>MC</sup>**

Gotham Steel<sup>MC</sup> garantit que pour la vie de l'acheteur, la batterie de cuisine Ti-Cerama<sup>MC</sup> n'aura aucun défaut de matériel ou de main d'oeuvre si elle est utilisée à des fins domestiques usuelles.

Si la batterie de cuisine Ti-Cerama<sup>MC</sup> se trouve à avoir un défaut durant ce temps, nous la remplacerons ou la réparerons à notre discrétion.

Pour obtenir un remplacement ou une réparation, envoyez le produit Ti-Cerama<sup>MC</sup>, votre nom, votre adresse, votre numéro de téléphone et la nature du problème plus 9.95\$ pour port et manutention (chèque ou mandat de poste) à EMSON, 230 5th Avenue, Suite 800, New York, NY 10001. Vous pouvez diriger vos questions au département de service à la clientèle EMSON au 800-423-4248. Lorsque vous nous expédiez votre produit, assurez-vous de pouvoir localiser votre colis et l'assurance, car nous ne sommes aucunement responsables et l'assurance ne couvre pas les articles perdus ou endommagés pendant le transport.

Cette garantie ne couvre pas et ne s'applique pas au dommage à la batterie de cuisine Ti-Cerama<sup>MC</sup> qui résulterait de mauvais usage, d'abus ou de chauffage excédant les températures spécifiées dans les instructions pour la batterie de cuisine Ti-Cerama<sup>MC</sup>, ainsi que les égratignures et dommages qui ne sont que des marques cosmétiques ou mineures et qui n'affectent pas de façon significative la performance de la batterie de cuisine Ti-Cerama<sup>MC</sup>. De plus, la garantie à vie exclue expressément tous les dommages